

LZH-217

中厚料曲折缝纫机

MEDIUM-HEAVY DUTY ZIGZAG SEWING MACHINE

外置花盘机构
The external cam mechanism宽摆针12mm
Zigzag Stitch Width拖布轮
Puller

功能介绍

本机是我公司最新推出的款功能多样、结构新式、线迹稳定、耐用精密，集曲折缝/人字缝、拼缝、平缝功能为一体的缝纫机。其采用三角凸轮结构，用以保证曲折线迹更加流畅及稳定，最大摆幅可达到12毫米。通过独特的切换机构，可实现2点到3步4点的自由切换，无需进行手动凸轮更换，外置花盘可实现盘多能的效用，本机具有倒缝功能，拨动调节杆，能实现左、中、右位置定位变换，独特的拖布轮装置，为本机的稳定送布提供了保障，本机适用于中厚料、薄料等织物的缝制，如：牛仔布、手套布料、皮革、合成革、薄纱等特别有优势。适用于鞋类、手套、包袋、沙发制品、运动用品、制帽等各种物料的车缝。

Function introduction:

This machine is our company's newly launched multi function sewing machine, which is with modern structure, stitch stable, durable and precision, integrated zigzag stitch, seaming and lockstitch sewing.

The usage of triangular cam mechanism guarantees smooth and stable zigzag stitch, the maximum sewing width can reach 12mm. Through a unique switching mechanism, it can be switched from 2 to 3-step 4 point stitch, without changing the cam manually. The external cam can achieve multi-pattern effect, the machine is with inverted sewing function, toggle lever to transfer from the left, middle and right position. The unique structure of puller for the machine guarantees stable cloth feeding. The machine is suitable for medium-heavy materials, light materials, such as denim, glove cloth, leather, synthetic leather, and gauze etc., Suitable for shoes, gloves, bags, sofa products, sports products, hats, and other materials.

技术参数 Technical data:

型号 Model	最高缝速 Max.Sewing Speed	机针 Needle type	机针规格 Needle Number	曲折缝宽度 Zigzag Stitch Width	针距 Stitch Length	压脚提升 Presser Foot Lift By hand / By Knee	曲折缝 Stitch Pattern	操作空间 Operation space	拖布轮 Puller
LZH-217	2200spm	DP x 438 or 134ZZ	Nm70-120	12mm	5.5mm	8.5mm	1 step	265mm x 128mm	No puller
LZH-217-3S	2200spm	DP x 438 or 134ZZ	Nm70-120	12mm	5.5mm	8.5mm	1 step or 3 steps	265mm x 128mm	No puller
LZH-217-3S-P	2200spm	DP x 438 or 134ZZ	Nm70-120	12mm	5.5mm	8.5mm	1 step or 3 steps	265mm x 128mm	With puller

西安鹰高进出口有限公司
TOPEAGLE INTERNATIONAL LTD.



地址：西安市高新区丈八二路31号逸翠尚府北区1栋
4单元1201室
电话：+86-29-68723798
传真：+86-29-68723818
邮箱：sale@eagleco.cn
网址：www.topeaglesewing.com
邮编：710065

Add: 4-1201, Block 1, No.31 Zhangba Er Road,
Xi'an, China-710065
Tel: +86-29-68723798
Fax: +86-29-68723818
E-mail: sale@eagleco.cn
Web: www.topeaglesewing.com